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Από το υπ’ αριθ. 13/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 322/99 

Περίληψη 
Έγκριση ισολογισμού και έκθεσης πεπραγμένων 
έτους 1998 της δημοτικής επιχείρησης «Κέντρο 
Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών και Επικοινωνίας 
Ο.Τ.Α.» Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 7 Ιουνίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 3-6-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Μ. Γαβρίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Ν. Χαμαλής  
5. K. Aσλάνογλου Π. Πιτούλιας  
6. Α. Δελαβερίδης Α. Κεσίδης  
7. Δ.  Πέτκος M. Σουμελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Χ.  Σκουμπόπουλος Πάρεδροι 
9. Κ.  Βαφείδης Λ. Τσαβδαρίδης -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Σοφιανίδης  
11. Σ. Γεωργιάδης Ε. Λευκοπούλου  
12. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ε. Κουκουρδής  
13. Α. Ταραλάς Γ. Μανακούλης  
14. Χ. Γεωργιάδης Π. Αγαθαγγελίδης  
15. Β. Γιαννουλάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 301/99 
16. Σ.  Παναγιωτίδης απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
17. Θ.  Σιδηρόπουλος 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 314/99  απόφασης 
18. Ι. Ακριβόπουλος αποχώρησε  ο κ. Κ. Βαφείδης. 
19. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-9-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής:  

Σας γνωρίζουμε ότι το Διοικητικό συμβούλιο της δημοτικής Επιχείρησης 
«Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών & Επικοινωνίας Ο.Τ.Α» με την αριθ. 6/99 
απόφασή του ενέκρινε τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων έτους 1998. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 282 του Δ.Κ.Κ. το δημοτικό 
συμβούλιο εγκρίνει του ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της επιχείρησης. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να εγκρίνει ή όχι τον 
ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της παραπάνω επιχείρησης. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την έκθεση πεπραγμένων 
και τον ισολογισμό έτους 1998 της παραπάνω δημοτικής επιχείρησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
 Γεωργιάδης Χρ.: Έγινε ο διαχ. έλεγχος από τους ελεγκτές και πότε; Εγκρίθηκε 
ο έλεγχος από το Δ.Σ. της επιχ/σης; Γιατί υπάρχει μεγάλη απόκλιση των 
προϋπ/σθέντων και πραγματοποιηθέντων ποσών; Πως προσλαμβάνεται το 
προσωπικό; Τι πληρώνουμε στον δ/ντή; Έξοδα διατροφής, μετακίνησης κ.α.; 
 Δήμαρχος: Για την απόκλιση, υπάρχει μία προγρ. σύμβαση όπου αναφέρονται 
οι υποχρεώσεις του Δήμου και του ΥΠ.ΠΟ. Το υπουργείο από το 97 είχε αρχίσει να 
μην καταβάλλει το σύνολο των υποχρεώσεών του. Από πέρσι είχαμε πει στο Δ.Σ. της 
επιχ/σης ότι θα περιορίσουμε τις εκδηλώσεις ώστε να γίνουν πιο οικονομικές για να 
μπορέσει να βγει η επιχ/ση. Για το 1998 μας χρωστάει το ΥΠ.ΠΟ 40 εκ. και εντός 
του 99 υπάρχει η δέσμευση ότι θα καταβληθούν από το ΥΠ.ΠΟ. 
 Για τα λιγότερα έξοδα, δεν πρέπει να κατηγορούμαστε που κάναμε 
συμμαζεμένη διαχείριση. 
 Για τις προσλήψεις, αυτές γίνονται με τον Ν. 2190. 
 Ταρατσίδης Δ., λογιστής της επιχ/σης: Είχαν έρθει οι λογιστές τον Γενάρη 99 
για να ελέγξουν τις χρήσεις του 96 και 97. Μετά λόγω της φύσης της εργασίας τους 
(λογιστές) δεν φάνηκαν. Ήρθαν σήμερα και ολοκλήρωσαν τον έλεγχο για το 97 και 
98, το δε αποτέλεσμα της θα το έχουμε στο τέλος της εβδομάδας. 
 Για τις αμοιβές του δ/ντή. Υπάρχουν 2 Κ.Α., ο ένας για τις αμοιβές του και ο 
άλλος για τα έξοδα μετακίνησης και παραμονής του στη Βέροια. 
 Γεωργιάδης Χρ.: Τα ίδια ισχύουν και για τη νομική σύμβουλο; 
 Δήμαρχος: Είναι η Ι. Πιλιτσίδου η οποία είναι με σύμβαση ανεξάρτητων 
υπηρεσιών. 
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις.  

Γεωργιάδης Χρ.: Έχω ξανατοποθετηθεί γι αυτή την επιχ/ση και δεν είχαμε 
εγκρίνει τον ισολογισμό και απολογισμό της για τυπικούς και ουσιαστικούς λόγους. 
Τη λέξη τυπικούς την αποσύρω αφού έγινε ο διαχ. έλεγχος. Πιστεύουμε ότι αυτή η 
επιχ/ση καλύπτεται από τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Δεν προσφέρει τίποτα αυτή η επιχ/ση. 
Σπαταλάτε το δημοτικό και δημόσιο χρήμα κ. Δήμαρχε. 

Δήμαρχος: Εμφανίζεται πολλάκις ότι υπάρχει αλληλοκάλυψη κάποιων δημοτ. 
επιχειρήσεων. Αυτό δεν το αρνείται κανένας. Όμως τη δαπάνη λειτουργίας της ΔΕΠ 
την καλύπτει 100% ο Δήμος, τη δαπάνη του ΔΗΠΕΘΕ κατά 50% ο Δήμος και του 
ΚΠΠΕ κατά 35% ο Δήμος και κατά 65% το ΥΠΠΟ. Θα μπορούσαμε να μην είχαμε 
κάνει το ΔΗΠΕΘΕ αλλά ένα άλλο Ν.Π., τότε το σύνολο της δαπάνης θα έπρεπε να το 
επιβαρυνθεί ο δημότης. Είναι κακό που το ΥΠΠΟ μας δίνει 50 εκ. ετησίως γι αυτό; Η 
μόνη προϋπόθεση για να μας χρηματοδοτεί το υπουργείο είναι να είναι χωριστό Ν.Π.. 



 Το ΚΠΠΕ ήταν μία ομόφωνη επιδίωξη του προηγούμενου Δ.Σ. για να 
μπορέσουμε να ενταχθούμε. Θα μπορούσε να κάνει μία σειρά εκδηλώσεων η Στέγη  
αλλά έπρεπε να τη δίνουμε άλλα 130 εκ. περίπου. Που θα τα βρίσκαμε; Με το ΚΠΠΕ 
πετύχαμε 1) να το χρηματοδοτεί το υπουργείο με 90 εκ. και ο δήμος με 45 εκ. και 2) 
εάν δεν το κάναμε το ΚΠΠΕ δεν θα παίρναμε τα 2,5 δις για το Συνεδριακό Κέντρο. 
Ήταν προϋπόθεση. Αυτά τα ζύμωσε το προηγούμενο Δ.Σ. γι αυτό και παρατηρήθηκε 
μία συνολική σύμπνοια όλων των παρατάξεων. Ο λόγος που συνεχίζει να υπάρχει το 
ΚΠΠΕ, γιατί έγινε το κτίριο, είναι τα 90 εκ. Θέλω να πειστείτε γι αυτό. Δώσαμε 
μάχες με τον κ. Παναγιωτίδη και για να ενταχθούμε και για να εξασφαλίσουμε τις 
χρηματοδοτήσεις αυτές. 

Πρόεδρος: Ποιοι δεν εγκρίνουν τον ισολογισμό; 
  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου 
– Καραχατζή. 
 Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν τον ισολογισμό; 

  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. 
Πέτκος, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. 
Ταραλάς, Θ. Σιδηρόπουλος 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 19-9-99 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.- Την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 1998 της δημοτικής 
επιχείρησης «Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών και Επικοινωνίας Ο.Τ.Α.» Δήμου 
Βέροιας. 
3.- Την με αριθ. 6/99 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω δημοτικής 
επιχείρησης με την οποία εγκρίθηκαν η έκθεση πεπραγμένων και ο ισολογισμός της 
επιχείρησης έτους 1998. 
4.- Την πρόταση του κ. Χ. Γεωργιάδη. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 282 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 1998 της 
Δημοτικής Επιχείρησης «Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών και Επικοινωνίας 
Ο.Τ.Α.» Δήμου Βέροιας ο οποίος εμφανίζει σύνολο ενεργητικού και παθητικού δρχ. 
41.209.967 και ζημίες χρήσης 1998 δρχ. 3.330.918. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  322/1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές X. Μουτσιόπουλος 
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 25-6-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


